
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 
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Dívat se, poslouchat a kvést

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 30.BŘEZEN 2025

Další projektový den a pro nás deváťáky zároveň i poslední na této 
škole se týkal mediální 
výchovy. Na první tři hodiny za 
námi přišli dva odborníci, kteří 
se ve světě médií pohybují už 
dlouho. Novinář Děčínského 
deníku Saša Vanžura a tiskový 
mluvčí Národního parku 
České Švýcarsko Tomáš Salov. 
Oba nám představili náplň 
jejich práce a poté odpovídali 
na naše všetečné dotazy. 
V druhé části dne pak 
následovaly další zajímavé 
aktivity – mohli jsme si ve 
skupinách vybrat, jestli 
nahrajeme vlastního podcast, 
vytvoříme videoblog nebo 
napíšeme reportáž, novinový článek. Naše projekty učitelé hodnotili 
dobře, den se vydařil a užili jsme si ho. 

Autor článku 

Káťa Kučerová 

Média do nás!  
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Projektový den médií si naše třídy 8. A a 8. B  užily v Praze. Naše třídní učitelky pro nás 
naplánovaly exkurzi v  České 'skové kanceláři a poté návštěvu výstavy  Czech Press Photo 
v  Národním muzeu. Návštěva v  Národním muzeu byla zajímavá, některé fotky nás 
opravdu překvapily. Zároveň jsme se mohli projít muzeem, které patří mezi nejkrásnější 
historické památky u nás. Poté jsme se odebrali do ČTK, kde na nás čekal šéfredaktor Jan 
Ptáček, který nás provedl budovou a řekl nám spoustu zajímavých věcí o novinařině. Po 
dobu celého dne jsme vyplňovali pracovní list. Byl to hezký den plný nových informací a 
společné zábavy. 

Média 8.tříd 

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Projektový den mediální výchovy jsme my sedmáci strávili v Ústí nad Labem 
v  Hitrádiu North Music. Rádiem nás provedl pan Kamil Bílský, který nás 
seznámil i s některými moderátory – například s paní Lucií Šlégr, která má na 
starosti zprávy. Prohlédli jsme si zázemí a vyzkoušeli si nahrávat a číst zprávy, 
práci s hlasem a také improvizaci. Dokonce jsme měli možnost ve dvojicích 
vstoupit do živého vysílání. Za naši třídu jsem to byl já a moje spolužačka 
Pavla, v 7. A to byli Tomáš a Verča. Byl to pro nás velký adrenalin. Všichni jsme 
se styděli, ale já jsem se nakonec odhodlal, protože jsem si vzpomněl, jak mě 
na 1. stupni zvolili do školního parlamentu. Vstup probíhal tak, že se nás 
moderátor ptal na nejrůznější věci a my jsme odpovídali a mohli živě i někoho 
pozdravit. Byl to zvláštní, ale skvělý pocit. 

Sedmáci v Hitrádiu 

Autor článku 

Bětka Czastková 

Autor článku 

Tomáš Macoun
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Na projektový den mediální výchova jeli čtvrťáci 
do Ústí nad Labem do rádia Sever. Tam jsme 
viděli technickou místnost, nahrávací studio a 
místnost vedoucího programu. Dozvěděli jsme 
se, jak to v  rádiu funguje a také jsme si mohli 
vyzkoušet mluvit na mikrofon, to se nám moc 
líbilo. 

Zase ty pětky! Čtvrťáci v Severu  
Projektový den na téma mediální výchova jsme 
tentokrát strávili ve škole, ale byl to skvělý den. 
Pracovali jsme ve skupinkách a naším úkolem 
bylo natočit reportáž. Dostali jsme na výběr 
témata, museli jsme si zjistit informace, připravit 
scénář a domluvit osoby, se kterými uděláme 
rozhovor. Moc nás to bavilo a reportáže se nám i 
podle našich učitelek povedly. 

Na projektový den mediální výchovy vyrazila 6. A a B. do Prahy, 
kde nás čekala návštěva rádia Evropa 2 a Frekvence 1 a také 
výstavy Czech Press Photo v Národním muzeu. V  rádiu Evropa 2 
nás ve svém živém vysílání přivítal moderátor Pavel Cejnar a byl 
to pro nás parádní zážitek být součástí živého vysílání. Ve 
Frekvenci 1 zrovna vysílala zpěvačka Marta Jandová a povídala 
nám o tom,  jak to v rádiu funguje. Dokonce jsme si zatancovali a 
živě pozdravili do vysílání. Poté nás čekala výstava Czech Press 
Photo, na které jsme zhlédli fotografie sportovců, živelných 
katastrof a dalšího umění. Nechybělo občerstvení v McDonaldu a 
náš výlet do Prahy byl bezchybný. Už se těšíme na další 
projektové dny mimo školu. 

Autor článku 
Věrča Barcalová

Autor článku 

Julie Benešová

Dneeeeeeeeees se podíváme  

na tooooo, jak…..

Autor článku 
Pepča Matysová

Autor článku 
Diana Medunová

Autor článku 

Vojta Jurásek 
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